
  

Møtereferat FAU – Justvik Skole  
 

09.02.23 kl. 18.30 | Møtet ble startet av: Edward Milsom, FAU Leder  

 

Tilstede: 1. trinn: ingen, 2.trinn: Hege Lundgren, 3. trinn: Lena Haug, 4.trinn Marie Bentsen (A), Silje 

Marie Grosås (A) og Vegard Helland (B), 5.trinn: Elizabeth Christensen, 6.trinn: ingen, 7.trinn: Maria 

A. Kuz og Camilla Bergum. FAU leder Edward Milsom. 

 

Møtets Agenda:  

 

• Godkjenning av referat  

• Skjermbruk i skolen – diskusjon og retningslinjer 

• Foreldrenettverk – mulige foredrag 

• Eventuelt   

 

  

 

Sak 28 22/23 Godkjenning av referat 

• Godkjent 

 

 

Sak 29 22/23 Skjermbruk i skolen – diskusjon og retningslinjer 

• Det er informert om at det i år er et prøveprosjekt i forhold til at skolen skal teste ut flere 

forlag sine lærebøker. Dette gjøres digitalt, og tanken er at det skal bestemmes hvilket forlag 

skolen skal gå for og deretter kjøpe inn fysiske lærebøker. 

• Det er ønskelig fra FAU at det kommer noen begrensinger i forhold til at tiden brukt på 

skjerm og blir målt opp i tid som ikke blir brukt på skjerm. Kanskje en 50/50 løsning kunne 

vært utforsket her. 

• Det er ikke ønskelig at elevene skal bli satt foran en skjerm i spisepausen på fast basis. 

• Det er og ønskelig at man kan se på om det finnes andre former for belønning enn 

skjermbruk for elevene. I dag er det mye bruk av skjerm som belønning i flere av klassene. 

FAU lurer på om det er mulig å finne andre typer belønning. 



 

Sak 30 22/23 Foreldrenettverk-mulige foredrag 

• FAU ønsker å bruke litt penger på å få inn en foredragsholder. 

• Det er nevnt noen alternativer på møtet, FAU leder tar kontakt med noen for å sjekke 

om de har mulighet 

• Må bestemme om dette skal skje i vår eller til høsten 

• Det hadde vært veldig nyttig å fått inn noen som kan veilede foreldre litt i forhold til 

trygg nettbruk. 

 

 

 

 

Sak 31 22/23 Eventuelt 

• Det er kommet forespørsel fra 17.mai komiteen om kr 20.000 til å hjelpe å arrangere årets 

17.mai feiring på Justvik. Dette har dessverre ikke FAU midler til å hjelpe til med 

• En del elever stopper innom joker på vei til skolen og kjøper med godteri. Dette er ikke 

ønskelig. Kan vi gjøre foreldrene oppmerksomme på dette. 

• Det oppleves stadig at det er for få voksne ute i friminuttene og på morgenen før skolen 

starter. Mangel på nok voksne gjør at en del elever føler seg utrygge. Det oppleves spesielt 

utrygt rundt fotballbanen, og det oppleves klart at det burde vært flere voksne her. Det 

beste hadde vært noen voksne som kan reglene og kan blande seg inn når konflikter oppstår 

i forhold til spilleregler.  

• Dersom det på grunn av sykdom eller andre årsaker ikke er nok lærere/personell på jobb så 

er forslag fremmet om at Rektor eller andre fra administrasjonen kan bidra med dette av og 

til. 

• Det oppleves at når situasjoner hvor det skulle vært meldt avvik oppstår så blir det likevel 

ikke registrert avviksmelding på dette.  

• Dersom det er lekser på ukeplanen som likevel ikke skal gjøres så er det fint om foreldre får 

beskjed fra skolen, for eksempel gjennom en fellesmelding på Visma appen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent: Elizabeth Christensen 

 


